

Title (en)

IMPROVED DESUPERHEATER.

Title (de)

VERBESSERTER ENTÜBERHITZER.

Title (fr)

DESURCHAUFFEUR AMELIORE.

Publication

EP 0105311 A1 19840418 (EN)

Application

EP 83901246 A 19830329

Priority

US 36503182 A 19820402

Abstract (en)

[origin: WO8303365A1] A desuperheater (1) comprises a high pressure inlet water chamber (20) closed by a nozzle body (18) having a central, axially extending piston bore (21) terminating in a short cylindrical discharge section (24) of reduced diameter. A piston (26) is slidable in the bore (21) and a series of blind passages (31) surrounding the bore (21) cooperate with axially downwardly inclined and skewed port holes (32) to define ports opening (30, 33) into the piston bore (21) at axially spaced levels. The nozzle body (18) is fitted into and secured to an inlet water body section (16) which blocks off the water openings of the port holes (32). The ports (30, 33) are distributed at the different levels such that an exponential distribution of their areas is effected.

Abstract (fr)

Un désurchauffeur (1) comprend une chambre d'admission d'eau à haute pression (20) fermée par un corps d'ajutage (18) ayant un alésage de piston central s'étendant axialement (21) se terminant par une courte section cylindrique de refoulement (24) de diamètre réduit. Un piston (26) coulisse dans l'alésage (21) et une série de passages borgnes (31) entourant l'alésage (21) coopèrent avec des orifices obliques et inclinés axialement vers le bas (32) pour définir des orifices ou lumières (30, 33) débouchant dans l'alésage (21) du piston à des niveaux espacés axialement. Le corps d'ajutage (18) est adapté et fixé à une section du corps d'admission d'eau (16) qui ferme les ouvertures d'eau des orifices (32). Les orifices (30, 33) sont répartis à différents niveaux de manière à obtenir une distribution exponentielle de leurs surfaces.

IPC 1-7

B01F 5/18; F22G 5/12

IPC 8 full level

B05B 1/30 (2006.01); **B05B 7/04** (2006.01); **F22G 5/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

B05B 1/3026 (2013.01); **B05B 1/3046** (2013.01); **B05B 7/0483** (2013.01); **F22G 5/123** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8303365 A1 19831013; EP 0105311 A1 19840418

DOCDB simple family (application)

SE 8300120 W 19830329; EP 83901246 A 19830329